

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 15/2021 號會員大會常務委員會通告

取消召開緊急常務委員會會議

根據澳門大學學生會第 14/2021 號會員大會常務委員會通告,召開緊急常務委員會會議,根據澳門大學學生會第 4/2017 號內部規章常務委員會組織制度第十八條第八款,因會議當天委員出席人數不足,會議需延期進行。

延期期間,接獲澳門大學學生會選舉委員會表示經採證及調查後,認為該案件可合拼撰寫至工作報告中反映,並於該月恆常常務委員會會議審議。經會員大會主席團商討後,一致同意取消澳門大學學生會第14/2021 號會員大會常務委員會通告的緊急常務委員會會議召集。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席

蘇嘉灝

二零二一年十一月十五日

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 15/2021

Cancellation of convening the emergency Standing Committee meeting

According to the 14/2021 Notice of the Standing Committee of the General Assembly, shall convene an emergency meeting of the Standing Committee. According to the 8th paragraph of article 18 of the 4/2017 Internal Regulations "Organizational System of the Standing Committee" of UMSU, as the number of members was not sufficient on that day, the meeting needs to be postponed.

During the postponement period, after the forensics and investigation, the committee thought that it could be reflected in the work report and reported at the Standing Committee in the month. After the discussion of the Presidium of General Assembly, it was unanimously agreed to cancel the emergency Standing Committee meetings as notified by the Standing Committee of the General Assembly No. 14/2021.

Thank you for your consideration.

President of the Presidium of the

General Assembly of UMSU

JIAHAO SU

15/11/2021